
M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 

Z á p i s 

z 3. zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, které se konalo 

dne 14. května 2019 od 16:00 hodin 

v Rytířském sále Vlašského dvora 

 

Přítomno:  26 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 

Omluveni: Ing. Jozef Králik, člen ZM 

Omluvená nepřítomnost: MUDr. Bohuslav Procházka - 16:00 – 16:15 

                                         Milan Krčík – 22:00 – 22:40 

                                          

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 
 
Program:         I.  Zahájení       

II. Schválení programu 
III. Návštěvy:  

 radní KÚ JUDr. Robert Bezděk a ředitel KH nemocnice MUDr. Petr Geřábek 
 Jakub Vágner (k projednávaným materiálům č. 3/15-16)  
 představení projektu Otevřená města 

IV. Dotazy a připomínky občanů 
V. Zaslané materiály  
1. Materiály kanceláře tajemníka 

1/01 Zápisy osadních výborů 
1/02 Vstup do spolku Partnerství pro městskou mobilitu. z.s. 
1/03 Žádost basketbal. akademie GBA - využití sportovní haly Klimeška 
1/04 Návrh člena ZM p. Krause - Podnět kontrolnímu výboru  
1/05 Zřízení Osadního výboru Třešňovka 

2. Materiály ekonomického odboru  
2/01 Plnění rozpočtu města Kutná Hora k 31. 3. 2019 
2/02 Obnovení kontokorentního úvěru 
2/03 Zápis Finančního výboru  

3. Materiály správy majetku 
3/01 Bezúplatné nabytí pozemků v k.ú. Kutná Hora (ČR-ÚZSVM) 
3/02 Bezúplatné nabytí pozemků v k.ú. Kutná Hora (ČR-ÚZSVM) 
3/03 Směna částí pozemků v k.ú. Kutná Hora (MKH x Dusbabovi, Zimová) 
3/04 Směna částí pozemků v k.ú. Kutná Hora (MKH x Pekárková, Pospíšilová) 
3/05 Prodej pozemku v k.ú. Kutná Hora (p. Líbal) 

3/06 Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora (p. Plesník) 
3/07 Prodej části pozemku v k.ú. Zhoř u Červ. Janovic (manž. Pospíšilovi) 
3/08 Prodej části pozemku v k.ú. Poličany (pí Havlíčková) 
3/09 Prodej stavby vodárenského domku a dvou studní v k.ú. Neškaredice 

3/10 Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora (SVJ Družební 602) 
3/11 Odkup pozemků v k.ú. Kutná Hora (FP Majetková a.s.) 
3/12 Odkup pozemků v k.ú. Perštejnec (Farma Duha, s.r.o.) 
3/13 Nevyužití předkupního práva na id. 1/9 pozemků v k.ú. Miskovice 
3/14 Změna katastrální hranice mezi k.ú. Bylany a k.ú. Kutná Hora 
3/15 Inf. zpráva ke směně lesních pozemků (p. Vágner) 
3/16 Inf. zpráva k žádosti o pronájem rybníka Medenice (p. Vágner) 

4. Materiály odboru památkové péče, školství a kultury 
4/01 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 5  
4/02 Návrh na udělení Čestného občanství města Kutná Hora 
4/03 Uzavření VPS (p. Sádlo) 
4/04 Uzavření VPS (EGUS INVEST a.s.) 
4/05  Uzavření VPS (manž. Grenarovi) 
4/06  Uzavření VPS (p. Dáňa) 
4/07  Uzavření VPS (manž. Hegerovi) 
4/08  Uzavření VPS (manž. Končičtí) 
4/09  Uzavření VPS (p. Černý) 
4/10  Uzavření VPS (p. Cón) 

4/11  Uzavření VPS (p. Kolář) 
4/12  Uzavření VPS (pí Jarošová) 
4/13  Uzavření VPS (manž. Tihelkovi) 
4/14  Uzavření VPS (pí Dlouhá) 
4/15  Uzavření VPS (Římskokatol. farnost – arci. K. Hora) 



4/16  Uzavření VPS (Římskokatol. farnost – arci. K. Hora) 
4/17  Uzavření VPS (Římskokatol. farnost K.H.- Sedlec) 
4/18  Uzavření VPS (Římskokatol. farnost K.H.- Sedlec) 
4/19  Rozpočtové opatření OPPŠK č. 8 a uzavření VPS 

4/20 Roční monitorovací zpráva UNESCO za rok 2018 
4/21 Uzavření VPS (pí Pozemská) 
4/22 Uzavření VPS (man. Pospíšilovi) 
4/23 Uzavření VPS (JE plus EM 2016, s.r.o.)         

5.       Materiál odboru regionálního rozvoje a ÚP 
   5/01 Informace o průběhu pořizování Územního plánu Kutná Hora  

6.         Materiály odboru investic 
6/01 Příspěvek na spoluúčast k dotaci na rekonstrukci fotbal. hřiště Lorec  

 6/50 Změny Zakladatelské listiny společnosti KH TEBIS s.r.o.  
7.      Materiál odboru sociálních věcí a zdravotnictví 

 7/01 Poskytnutí finanční podpory organizaci Linka bezpečí, z. s.   
8.       Materiály odd. útvaru interního auditu 

8/01 Zápis Kontrolního výboru ZM 
8/02 OZV Města Kutná Hora č. 02/2019 (o nočním klidu) 

 8/03 Úplné znění zřizovacích listin PO zřízených Městem Kutná Hora   
VI. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 

 VII. Různé   
VIII. Závěr     

 
   

  
 

              I.        Zahájení jednání  
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil pan Ing. Josef Viktora, starosta města, který 

zároveň určil ověřovatele zápisu a upozornil všechny přítomné, že z jednání je pořizován 

zvukový i obrazový záznam. Zvukový záznam je i přílohou originálu zápisu 

z jednání ZM, v něm jsou zachyceny všechny diskuse a průběh jednání.  

 

 

 

 

                        II.        Schválení programu 

K navrženému programu byly tyto návrhy na změnu: 

Mgr. Šnajdr – předřazení materiálu 6/50 

Ing. Jirásek – při návštěvě p. Vágnera projednat zároveň materiály 3/15 a 3/16 – 

hlasováno - pro 23, proti 2, zdržel se 1 – PŘIJATO. 

Mgr. Doušová – vyřadit materiál 1/03 (Ing. Kukla, Ing. Jirásek a Bc. Starý uvedli svůj 

opačný názor na tento dokument) – hlasováno - pro 12, proti 7, zdržel se 6 – 

NEPŘIJATO. 

Upravený program byl poté schválen jednohlasně - pro 26, proti 0, zdržel se 0. 

 

Ověřovateli zápisu byly určeny: Tomáš Gryč, člen ZM 

                                                   Ing. Tomáš Pilc, člen ZM 

 

 

 

                           III.     Návštěvy 

JUDr. Bezděk, člen rady Stč.kraje, MUDr. Geřábek, ředitel kutnohorské 

nemocnice a MUDr. Chudomel, ředitel kolínské nemocnice – Nemocnice K.Hora 

JUDr. Bezděk představil nového ředitele kutnohorské nemocnice a zároveň uvedl, že 

v letošním roce by se do kutnohorské nemocnice mělo investovat z Kraje 9-10 mil. Kč. 

Zároveň poděkoval za příspěvek města na paliativní péči  a zodpověděl i dotazy 

zastupitelů. 

MUDr. Geřábek prezentoval současný stav nemocnice, chtějí zlepšit její vnímání občany 

města, byly učiněny personální změny i na postech primariátů, je nové vybavení 

artroskopického centra, je obnovena akutní chirurgická ambulance. Nastínil příležitosti i 

možná rizika, ale určitě dodrží ustanovení smlouvy z r. 2015  s cílem ještě služby 

vylepšit. 



Starosta poděkoval pracovní skupině, která udělala množství důležité práce, zejména 

MUDr. Janu a MUDr. Jiřímu Havlovicovi, MUDr. Chudomelovi a JUDr. Bezděkovi. Poté byl 

dán prostor na dotazy zastupitelům: 

Ing. Havlíček – čísla vypadají velmi dobře, jaký je výhled na další roky v oblasti investic. 

Kutnohorská nemocnice je dlouhodobě podinvestovaná a snad i kolínská nemocnice bude 

investovat do té kutnohorské (JUDr. Bezděk - nechce nic slibovat, ale Kraj má zásobník 

projektů, kde je vše vidět, může jen slíbit, že se tomu bude nadále věnovat). 

T. Gryč – zda se podaří vyrovnat dluh v nemocnici a pokud ne, zda nehrozí její zavření 

(JUDr. Bezděk – výhodou kutnohorské nemocnice je její symbióza s kolínskou, která je 

jako jediná zisková. Pro něho v tuto chvíli nepřipadá v úvahu zavření nemocnice v KH) 

MUDr. Havlovic – nastínil vznik a vývoj jednání pracovní skupiny, poděkoval starostovi za 

jeho pracovitost a dr. Bezděkovi. Se závěry je velmi spokojen a má z toho dobrý pocit. 

Zda se plánuje i nadále setkávání pracovních skupin (JUDr. Bezděk – rád by zachovat 

schůzky, možná ne tak často, ale aby lidé byli informováni o všem, co se v nemocnici 

děje. Dobré by i viděl zapojení někoho z kutnohorské nemocnice či města do orgánů 

kolínské nemocnice). 

Uzavřen starosta s tím, že se udělalo maximum možného, znovu poděkoval hostům a 

bylo přijato 

Usnesení č. 56/19 – ZM bere na vědomí                            pro 26, proti 0, zdržel se 0  

přednesené zprávy o stavu a rozvoji Nemocnice Kutná Hora. 

 

Jakub Vágner, Tereza Vágnerová, JUDr. Libor Hubáček, Ing. Josef Miegl – Katlov 

Rozdal materiál ohledně areálu Katlov a uvedl, že v letech 2013 – 2014 se vybudovala 

tato významná lokalita, která je nyní jeho domovem. Požádal, aby byl dodržen slib, který 

mu zastupitelstvo dalo v minulém volebním období ohledně směny pozemků na Katlově a 

na Kaňku, protože mu nepřipadá správné, když změnou zastupitelstva by se zneplatnila 

dohoda, která byla uzavřena. Usnesení je stále platné a proto žádá, aby se právní a 

morální sliby dodržovali a stejně jako on své sliby plní, postupovalo stejně i 

zastupitelstvo. Na dotaz pana starosty uvedl, že by případně byl ochoten i pozemek 

odkoupit, ale preferuje směnu. 

Představil zároveň své kolegy – JUDr. Hubáček uvedl historii této kauzy a vysvětlil 

připravenost schválené směny, jde nyní jen o schválení a podpis smlouvy. Ing. Miegl pak 

dlouze vysvětlil a srovnal odhady obou pozemků.  

Na dotazy zastupitelů odpovídal k oběma zprávám JUDr. Hubáček. 

3/15      Inf. zpráva ke směně lesních pozemků (p. Vágner) 

ZM bere na vědomí  informativní zprávu ke směně lesních pozemků mezi Městem 

Kutná Hora a panem Jakubem Vágnerem, Průhonice.  

Ing. Jirásek – snažil se zjistit maximum informací, prohlédl si pozemek na Katlově i na 

Kaňku – směna je pro město výhodná, navržené řešení je dobré a směnu doporučuje 

provést 

RNDr. Šanc – podpořil Ing. Jiráska, projekt je úspěšný, je rád za objektivní zhodnocení 

odborníka. Příměstské lesy by mělo město vlastnit pro své občany na rekreaci, 

doporučuje potvrdit usnesení z r.2017. 

Ing. Havlíček souhlasil s dr. Šancem, jde o logický a správný krok. Areál je pěkný a 

kromě toho pan Vágner propaguje Kutnou Horu po celém světě. 

Toto podpořili i ostatní zastupitelé a Ing. Peroutka objasnil názor MLaR – na Kaňku jsou 

lesy rekreační ne hospodářské, a proto je i nabídnuta kompenzace 100.000 Kč. 

M. Hlavatý doporučil ukončit dlouhou rozpravu s tím, že kdyby se město staralo o své 

pozemky jako pan Vágner, pak bude město zlaté. 

Rozprava ukončena konstatováním, že přijaté usnesení stále platí a bude realizována 

smlouva o směně – předloží se na příští jednání ZM. 

3/16  Inf. zpráva k žádosti o pronájem rybníka Medenice (p. Vágner) 

ZM bere na vědomí informativní zprávu k žádosti pana Vágnera o pronájem rybníku 

Medenice. 

Ing. Havlíček doporučuje pronájem, protože MLR nikdy nedosáhnou takových výsledků 

jako pan Vágner. 



Mgr. Doušová – jde jen o informativní zprávu, ona s pronájmem nesouhlasí vzhledem 

k podmínkám. 

Na závěr pozvala Tereza Vágnerová všechny přítomné na Katlov na dětský den dne 

1.6.2019. 

 

Ondřej Profant – předseda výboru Otevřených měst 

Pan předseda a poslanec PS PČR za Piráty vysvětlil smysl tohoto spolku, které směřuje 

k efektivnějšímu a modernějšímu fungování úřadů. 

Ing. Havlíček věří, že jejich pomoc bude přínosná a kritizoval rozšíření městského 

rozhlasu. V Oblasti Smart Cities je K. Hora na 47. místě z 50 měst. 

Mgr. Doušová vysvětlila, proč město nepřevzalo aplikaci City Vizora (nekompatibilní 

s Fenixem), ale rozklikávací rozpočet již město má. IT komise intenzivně pracuje na tom, 

co ze Smart City bude aplikováno v K. Hoře. 

Dlouhá diskuse se rozpoutala nad problematikou informování obyvatelstva a starosta 

ukončil projednávání poděkováním p. Profantovi a konstatováním, že město ve spolku 

zastupuje předseda IT komise Ing. Lukáš Jelínek. 

 
 

 
 IV.      Dotazy a připomínky občanů 

Karla Fialová 

V Kutnohorském deníku proběhla informace, že již budou jezdit elektrobusy a zveřejněn 

jízdní řád, kde nejsou zohledněny připomínky občanů – proč nestaví na Masarykově ulici 

a proč jezdí jen pondělí – pátek (mst. Šnajdr uvedl, že změny se připravují, ale musí se 

počkat, až projde schvalovacím procesem). 

Poděkovala za halu na Klimešce a apelovala na to, aby sloužila především kutnohorským 

oddílům a ne sportovcům z Prahy 

 

 

 

                         V.     Zaslané materiály 
Předřazený materiál TO odboru investic 

6/50    Změny Zakladatelské listiny společnosti KH TEBIS s.r.o. 

Usnesení č. 57/19 – ZM I. souhlasí                                    pro 14, proti 9, zdržel se 3 

s provedením níže uvedených změn v Zakladatelské listině společnosti 

II. pověřuje starostu města udělením plné moci panu JUDr. Tomášovi Šetinovi, 

advokátovi advokátní kanceláře Šetina, Komendová§Partners, s.r.o. se sídlem Brno, 

Florianova 440/17, PSČ 612 00 k administrativě změn Zakladatelské listiny společnosti. 

Ing. Jirásek uvedl, že stávající zakladatelská listina byla schválena v září loňského roku, 

proč se tedy mění, tehdy jí skoro všichni podpořili kromě Ing. Pilce. Chybí mu stanovisko 

dozorčí rady. Když byl přizván na poslední jednání DR (průběžně od r. 1998 průběžně 

v této pozici působil) nabyl dojmu, že současný návrh jde proti tomu, co bylo řečeno. 

Kontrola jednatele je nutná, doporučuje nesouhlasit (starosta – jde o dlouho odkládaný 

materiál a Ing. Pilc doplnil, že práce dozorčí rada ho zaúkolovala, aby materiál předložil. 

Ing. Havlíček doporučil neměnit, jen posílit disponibilní částku jednateli ze 100.000 na 

milion Kč – tento protinávrh hlasován - pro 12, proti 7, zdržel se 7 – NEPŘIJATO. 

Ing. Daczická – vůbec se nebere zřetel na §§ 159, 163 a 199, odts.3 OZ, doporučuje 

transparentnost u městských společností (oživení.cz) a dozorčí rady by spíše posílila – 

doporučuje neschválit. 

Bc. Starý doporučil pověřit zastupitele za Piráty, aby dali materiál k posouzení svým 

expertům a do té doby odložit – protinávrh hlasován - pro 12, proti 12, zdržel se 2 – 

NEPŘIJATO. 

Mgr. Doušová si vyžádala technickou pauzu na projednání návrhů. Poté byly hlasovány 

výše uvedené protinávrhy a nakonec předložený návrh na usnesení, který byl těsnou 

většinou schválen. 

 



1. MATERIÁLY KANCELÁŘE TAJEMNÍKA 

1/01      Zápisy z osadních výborů 

Usnesení č. 58/19 – ZM I. bere na vědomí                       pro 26, proti 0, zdržel se 0  

a) a zápis Osadního výboru Poličany ze dne 11. 3. 2019 

b) zápis Osadního výboru Malín ze dne 14. 3. a 17. 4. 2019 

c) zápis Osadního výboru Perštejnec ze dne 22. 3. 2019 

d) zápis Osadního výboru Kaňk ze dne 9. 4. 2019 

e) zápis z Osadního výboru Hlouška ze dne 27. 3. 2019 

f) zápis z Osadního výboru Šipší ze dne 1. 4. 2019 

g) zápis z Osadního výboru Žižkov – Vrchlice ze dne 18. 4. 2019 

h) zápis z Osadního výboru Neškaredice ze dne 29. 4. 2019 

Ing. Havlíček měl dotaz na vážní domek v Poličanech –komu patří (Ing. Sedláček uvedl, 

že již jednal s gen-řed. SŽDC a mělo by se do měsíce vyřešit) a na chodník dolní Žižkov – 

Poličany (starosta – bude součástí návrhu rozpočtu na r.2020). 

M. Hlavatý kritizoval odpovědi na připomínky – měly by obsahovat termíny a dotazoval 

se na veřejné osvětlení v Poličanech – již dávno mělo být realizováno (starosta uvedl, že 

se jedná o další žádost). 

Bc. Starý požadoval přijmout usnesení se zaúkolováním OSM, aby se pracovalo na 

přípravě chodníků do Poličan, Čáslavská a Gruntecká – výkup pozemků. 

1/02      Vstup do spolku Partnerství pro městskou mobilitu. z.s. 

Usnesení č. 59/19 – ZM I. schvaluje                                 pro 23, proti 0, zdržel se 3  

a) členství Kutné Hory ve spolku Partnerství pro městskou mobilitu, z.s. 

b) uvolnění částky 10.000 Kč na úhradu ročního členského příspěvku 

II. pověřuje pana místostarostu Mgr. Šnajdra zastupováním města na Valných 

hromadách a jednáních spolku. 

M. Hlavatý – jaké jsou další podmínky členství (mst. Šnajdr – jiné nejsou). 

1/03      Žádost basketbal. akademie GBA - využití sportovní haly Klimeška 

MATERIÁL ODLOŽENÝ – ZM schvaluje                        

a) dlouhodobé využití sportovní haly na Klimešce basketbalovou akademií  GBA         

    (Get Better Academy)  

b) uzavření Smlouvy o využití sportoviště s GBA za podmínky, že nebudou porušeny  

    dotační podmínky a Smlouva o využití sportoviště schválena poskytovateli dotací  

    (Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy a Středočeský kraj). 

Asi hodinová diskuse se rozpoutala nad předloženým materiálem, kde na jednání straně 

Ing. Kukla obhajoval výhodnost a prestiž učiněné nabídky a na straně druhé byly 

vznášeny dotazy a připomínky bezmála všech zastupitelů, které se týkaly zejména 

absence ekonomických informací ve zprávě (posléze jasný přehled předložila a 

okomentovala Ing. Maternová); sportovní komise ani oddíly se nevyjádřily kladně; 

materiál je nedostatečný; budou eliminována všechna reprezentační soustředění a dojde 

k zániku pestrosti sportů v hale, což naláká více diváků; rozhodnout by měla rada a 

manažer haly; možnost porušení dotační smlouvy; otázka využívání i ostatních 

tělocvičen, kterých je 13; uzavření smlouvy navrženo na 3 roky apod. 

Na závěr Ing. Pilc navrhl materiál odložit a doplnit o ekonomiku a další náležitosti, aby 

rada projednala a bylo předloženo příště – o tomto hlasováno - pro 14, proti 5, zdržel se 

7 – PŘIJATO.  

Zastupitelé zašlou připomínky a podněty Ing. Kuklovi a Ing. Maternové. 

1/04      Návrh člena ZM p. Krause - Podnět kontrolnímu výboru 

Usnesení č. 60/19 – ZM pověřuje                                      pro 22, proti 0, zdržel se 4 

Kontrolní výbor provedením kontroly učiněných rozhodnutí bývalého starosty, dnes 

zastupitele Bc. Martina Starého, zdali jednal v souladu se zákony č. 128/2000 Sb. Zákon 

o obcích a č. 90/2012 Sb. Zákon o obchodních společnostech a družstev (zákon o 

obchodních korporacích). Dle jeho vyjádření v době od 20.10.2017 – 3.11.2017 objednal 

jménem společnosti KH Tebis s.r.o. u advokátní kanceláře Kruták & Partners, advokátní 

kancelář s.r.o., IČO 29415349, se sídlem Revoluční 724/7, Staré město, Praha1, 11000, 

právní služby v celkové výši 18.150 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 61/19 – ZM pověřuje                                       pro 20, proti 1 zdržel se 5 



Kontrolní výbor provedením kontroly postupu bývalého starosty a Rady města Kutná 

Hora v souvislosti s odvoláním jednatele KH Tebis dne 15.11.2017, obsahu dodaných 

právních služeb a jejich relevantnost při odvolání jednatele. 

Bc. Starý uvedl, že nejednal tehdy jménem společnosti KH Tebis a doporučil, aby se 

zastupitelé nezabývali starými záležitostmi, ale soustředili se na práci pro město, on má 

čisté svědomí. Zároveň navrhl, aby KV provedl ještě jednu kontrolu – a to postupu při 

odvolání jednatele KH Tebis na konci roku 2017. 

Mgr. Doušová navrhla, aby se o každém návrhu usnesení hlasovalo zvlášť – procesní 

hlasování - pro 18, proti 3, zdržel se 5 – PŘIJATO. Na základě toho byla přijata výše 

uvedená usnesení.   

1/05      Zřízení Osadního výboru Třešňovka  

Usnesení č. 62/19 – ZM I. zřizuje                                      pro 25, proti 0, zdržel se 0  

v souladu s ust. § 120 zák. č. 128/200 Sb. v platném znění osadní výbor Třešňovka – 

Horní Hlouška s okamžitou účinností. 

Hranice působnosti tohoto osadního výboru jsou stanoveny v rámci hranic městské části 

Hlouška.  Hranici mezi stávajícím OV Hlouška a nově zřízeným OV Třešňovka – Horní 

Hlouška pak tvoří ulice Lorecká, přičemž západní strana ulice náleží do působnosti OV 

Třešňovka – Horní Hlouška, východní pak do působnosti stávajícího OV Hlouška. 

II. odvolává Martina Běhounka, Jiřího Beránka, Romanu Beránkovou, Věru Žáčkovou a 

Ondřeje Knoppa z funkce člena OV Hlouška 

III.  mění počet členů Osadního výboru Hlouška na počet 10. 

IV. určuje počet členů a složení osadního výboru Třešňovka – Horní Hlouška takto: 

    7 členů – Martin Běhounek, Petr Král, Lukáš Rudolfský, Jiří Beránek, Romana 

Beránková, Věru Žáčková a Ondřej Knopp.  

V. jmenuje předsedou OV Třešňovka – Horní Hlouška pana Martina Běhounka, K. Hora  

 

2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU       

2/01      Plnění rozpočtu k 31. 3. 2019 

Usnesení č. 63/19 – ZM bere na vědomí                            pro 24, proti 0, zdržel se 0  

předloženou zprávu o plnění rozpočtu města k 31. 3. 2019.  

2/02      Obnovení kontokorentního úvěru 

Usnesení č. 64/19 – ZM souhlasí                                      pro 23, proti 0, zdržel se 1 

s obnovením kontokorentního úvěru na běžném účtu Města, vedeném u ČS a.s., ve výši 

15.000.000,- Kč na překlenutí časového nesouladu mezi tvorbou a potřebou finančních 

zdrojů pro financování výdajů rozpočtu Města. Konečná splatnost - jeden rok od podpisu 

smlouvy o úvěru, tj. konec června  roku 2020. Úvěr bude poskytnut bez zajištění.  

Ing. Bulánková odpověděla Ing. Havlíčkovi proč se obnovuje kontokorent – smlouva je 

uzavírání na jeden rok. 

2/03      Zápis z finančního výboru 

Usnesení č. 65/19 – ZM I. bere na vědomí                        pro 23, proti 0, zdržel se 3  

zápis Finančního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora ze dne 7. 5. 2019. 

II. pověřuje 

Finanční výbor ZM 

z pozice vlastníka k provedení kontroly u všech obchodních společností 100% 

vlastněných městem a souhlasí s tím, aby zmocněnci měli právo nahlížet do všech 

dokumentů společností jako by tak činil vlastník. 

Zápis okomentoval předseda FV Ing. Jirásek s tím, že zároveň navrhl bod II. usnesení. 

K tomu se rozpoutala dlouhá diskuse zabývající se otázkou, zda je tento návrh správný, 

když kontrolou je pověřena i dozorčí rada každé společnosti. Kromě toho padlo 

upozornění na střet zájmů Ing. Pilce, což on odmítl s tím, že jistě nepůjde kontrolovat 

svou společnost a on byl na FV proti tomuto návrhu. Pověření, které bylo nejprve 

navrženo jen na dva členy FV bylo změněno na celý výbor s tím, že si sami vyberou, kdo 

bude kontrolovat kterou společnost. 

  

3. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVY MAJETKU 

Předkládané materiály okomentoval pan starosta. 

3/01      Bezúplatné nabytí pozemků v k.ú. Kutná Hora (ČR-ÚZSVM) 



Usnesení č. 66/19 – ZM schvaluje                                    pro 25, proti 0, zdržel se 0                    

bezúplatné nabytí pozemků p.č. 4512/14 o výměře 27 m2, p.č. 4512/15 o výměře 47 

m2, p.č. 4512/16 o výměře 27 m2 a p.č. 4512/17 o výměře 33 m2, vše v k.ú. Kutná 

Hora do vlastnictví Města Kutná Hora od ČR-Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, IČO 69797111, se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, Nové Město, 128 00 

Praha 2. 

3/02      Bezúplatné nabytí pozemků v k.ú. Kutná Hora (ČR-ÚZSVM) 

Usnesení č. 67/19 – ZM schvaluje                                    pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

bezúplatné nabytí pozemků p.č. 4598/17 o výměře 26 m2, p.č. 4598/18 o výměře 51 m2 

a p.č. 4598/23 o výměře 947 m2, vše v k.ú. Kutná Hora do vlastnictví Města Kutná Hora 

od ČR-Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČO 69797111, se sídlem 

Rašínovo nábřeží 390/42, Nové Město, 128 00 Praha 2. 

3/03      Směna částí pozemků v k.ú. Kutná Hora (MKH x Dusbabovi, Zimová) 

Usnesení č. 68/19 – ZM schvaluje                                    pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

směnu části pozemků p. č. 673/85 o výměře 3 m2, p. č. 674 o výměře 4 m2,  

p. č. 3902/2 o výměře 26 m2, p. č. 3785 o výměře 2 m2, vše v k. ú. Kutná Hora  

ve vlastnictví Města Kutná Hora za části pozemku p. č. 673/90 o celkové výměře 

36m2v k. ú. Kutná Hora bez doplatku s tím, že obě smluvní strany uhradí polovinu 

vzniklých nákladů se směnou spojených. 

3/04   Směna částí pozemků v k.ú. Kutná Hora (MKH x Pekárková, Pospíšilová) 

Usnesení č. 69/19 – ZM schvaluje                                    pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

směnu části pozemků p. č. 673/85 o výměře 9 m2 a p. č. 674 o výměře 1 m2, oba  

v k. ú. Kutná Hora ve vlastnictví Města Kutná Hora za část pozemku p. č. 673/3  

o výměře 9 m2 v k. ú. Kutná Hora bez doplatku s tím, že obě smluvní strany uhradí 

polovinu vzniklých nákladů se směnou spojených. 

3/05      Prodej pozemku v k.ú. Kutná Hora (p. Líbal)  

Usnesení č. 70/19 – ZM schvaluje                                    pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

prodej pozemku p. č. 688/7 o výměře 21 m2, včetně všech součástí a příslušenství, v k. 

ú. Kutná Hora, panu Václavu Líbalovi, K. Hora za celkovou kupní cenu ve výši 6.300,- Kč. 

  3/06      Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora (p. Plesník) 

Usnesení č. 71/19 – ZM schvaluje                                    pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

prodej části pozemku p. č. 967 o výměře cca 70 m2, včetně všech součástí  

a příslušenství, v k. ú. Kutná Hora panu Otakaru Plesníkovi, Kutná Hora za kupní cenu ve 

výši 670,- Kč/m2 pozemku (+ 5.445,- Kč  znalečné). 

  3/07      Prodej části pozemku v k.ú. Zhoř u Červ. Janovic (manž. Pospíšilovi) 

Usnesení č. 72/19 – ZM schvaluje                                    pro 22, proti 0, zdržel se 2                    

prodej části pozemku p. č. 768/1 o výměře cca 2.160 m2, včetně všech součástí  

a příslušenství, v k. ú. Zhoř u Červených Janovic, manželům Janě a Janovi Pospíšilovým, 

Čáslav za kupní cenu ve výši 21,- Kč/m2 pozemku (+ 2.250,- Kč znalečné). 

  3/08      Prodej části pozemku v k.ú. Poličany (pí Havlíčková) 

Usnesení č. 73/19 – ZM schvaluje                                    pro 22, proti 0, zdržel se 1                    

 prodej části pozemku p. č. 66/1 o výměře cca 15 m2, včetně všech součástí  

a příslušenství, v k. ú. Poličany paní Daně Havlíčkové, Kutná Hora za kupní cenu ve 

výši 1 000,- Kč/m2 pozemku (+ 2.500,- Kč znalečné). 

3/09      Prodej stavby vodárenského domku a dvou studní v k.ú. Neškaredice 

Usnesení č. 74/19 – ZM schvaluje                                    pro 23, proti 0, zdržel se 0                    

prodej stavby vodárenského domku bez čp/če, stojícího na pozemku p.č. 195/7 o výměře 

15 m2 a dále dvou studní s vodovodem, nacházejících se na části pozemků p.č. 195/5 a 

p.č. 195/6, vše v k.ú. Neškaredice z vlastnictví Města Kutná Hora do podílového 

spoluvlastnictví pana Josefa Strnada, Kutná Hora (podíl ve výši id. 1/2) a paní Marie 

Nulíčkové, Kutná Hora (podíl ve výši id. 1/2) za celkovou kupní cenu ve výši 46.019,- Kč.   

3/10      Prodej části pozemku v k.ú. Kutná Hora (SVJ Družební 602) 

Usnesení č. 75/19 – ZM neschvaluje                                pro 21, proti 0, zdržel se 2                    

prodej části pozemku p.č. 4596/1 o výměře cca 2 m2 v k.ú. Kutná Hora Společenství 

vlastníků jednotek domu Družební čp. 602, IČO 26451018, se sídlem Družební 602, 

Kutná Hora. 

3/11      Odkup pozemků v k.ú. Kutná Hora (FP Majetková a.s.) 



Usnesení č. 76/19 – ZM neschvaluje                                 pro 24, proti 0, zdržel se 1                    

odkoupení pozemků p. č. 4221/122 o výměře 18 365 m2, p. č. 4231 o výměře  

31 452 m2 a p. č. 4233 o výměře 1 192 m2, vše v k. ú. Kutná Hora od společnosti 

FP majetková a.s., IČ 24743364, se sídlem Podvinný mlýn č. p. 2283/18, 190 00 

Praha 9.   

3/12      Odkup pozemků v k.ú. Perštejnec (Farma Duha, s.r.o.) 

Usnesení č. 77/19 – ZM neschvaluje                                pro 24, proti 0, zdržel se 1                    

odkup pozemků p. č. 25/1 o výměře 112 m2, 26/1 o výměře 1.541 m2, 26/2 o výměře 

419 m2, 70/10 o výměře 20 m2, 134/20 o výměře 1.431 m2, 141/3 o výměře 24 m2, 

141/12 o výměře 66 m2, 141/14 o výměře 618 m2, 142/1 o výměře 40 m2, 142/3 

o výměře 289 m2, 142/5 o výměře 801 m2, 144/6 o výměře 25 m2, 152/8 o výměře 223 

m2, 164/4 o výměře 427 m2, 164/6 o výměře 55 m2, 164/36 o výměře 39 m2, 164/46 o 

výměře 126 m2 vše v k. ú. Perštejnec do vlastnictví Města Kutná Hora od vlastníka Farma 

Duha s. r. o., IČO 04175662, se sídlem Potoční 292, 25721 Poříčí nad Sázavou, za 

celkovou kupní cenu ve výši 181.424 Kč. 

3/13      Nevyužití předkupního práva na id. 1/9 pozemků v k.ú. Miskovice 

Usnesení č. 78/19 – ZM bere na vědomí                           pro 23, proti 0, zdržel se 2                    

nevyužití předkupního práva Města Kutná Hora k odkoupení spoluvlastnického podílu ve 

výši id. 1/9 pozemků p. č. 337/7 o výměře 172 m2 a p. č. 380/9 díl 3 o výměře 120 m2, 

oba v k. ú. Miskovice. 

3/14     Změna katastrální hranice mezi k.ú. Bylany a k.ú. Kutná Hora 

Usnesení č. 79/19 – ZM souhlasí                                      pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

se změnou katastrální hranice mezi katastrálním územím Bylany u Kutné Hory  

a katastrálním územím Kutná Hora, která byla vyvolána Vodohospodářskou společností 

Vrchlice – Maleč, a. s., IČ 46356967, se sídlem Ku Ptáku 387, 284 01 Kutná Hora v rámci 

mapování prováděného Katastrálním úřadem pro Středočeský kraj. 

 

4. MATERIÁLY ODBORU PAMÁTKOVÉ PÉČE, ŠKOLSTVÍ A KULTURY 

Předkládané materiály okomentoval místostarosta Mgr. Šnajdr. 

4/01      Rozpočtové opatření OPPŠK č. 5 

Usnesení č. 80/19 – ZM schvaluje                                     pro 25, proti 0, zdržel se 0 

rozpočtové opatření OPPŠK č. 5 – zapojení zůstatku Fondu regenerace města Kutné Hory 

z roku 2018 ve výši 588 282,- Kč.    

4/02      Návrh na udělení Čestného občanství města Kutná Hora 

Usnesení č. 81/19 – ZM uděluje                                        pro 25, proti 0, zdržel se 0                    

titul Čestný občan města Kutná Hora panu Jaroslavu Rezlerovi.   

4/03      Uzavření VPS (p. Sádlo) 

Usnesení č. 82/19 – ZM souhlasí                                       pro 24, proti 0, zdržel se 0 

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s panem Romanem Sádlem, Kutná Hora na částku ve výši 

90 000,- Kč. 

4/04      Uzavření VPS (EGUS INVEST a.s.) 

Usnesení č. 83/19 – ZM souhlasí                                      pro 24, proti 0, zdržel se 1                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s firmou EGUS INVEST, a.s., Čiklova 636/11, 128 00 Praha 2 na 

částku ve výši 110 000,- Kč 

4/05      Uzavření VPS (manž. Grenarovi) 

Usnesení č. 84/19 – ZM souhlasí                                      pro 24, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s manželi MUDr. Petrem a JUDR. Dagmarou Grenarovými, Kutná 

Hora na částku ve výši 70 000,- Kč. 

4/06      Uzavření VPS (p. Dáňa) 

Usnesení č. 85/19 – ZM souhlasí                                      pro 23, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s panem Tomášem Dáňou, Kutná Hora na částku ve výši 

60 000,- Kč. 

4/07      Uzavření VPS (manž. Hegerovi) 



Usnesení č. 86/19 – ZM souhlasí                                      pro 23, proti 0, zdržel se 0                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s manželi Ing. Radkou a Karlem Hegerovými, Kutná Hora na 

částku ve výši 110 000,- Kč. 

4/08      Uzavření VPS (manž. Končičtí) 

Usnesení č. 87/19 – ZM souhlasí                                      pro 23, proti 0, zdržel se 0                

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s manželi Ing. arch Radkou a Ing. Tomášem Končickými, Kutná 

Hora na částku ve výši 80 000,- Kč. 

4/09      Uzavření VPS (p. Černý) 

Usnesení č. 88/19 – ZM souhlasí                                      pro 22, proti 0, zdržel se 0          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s panem Radkem Černým, Kutná Hora na částku ve výši 

50 000,- Kč. 

4/10      Uzavření VPS (p. Cón) 

Usnesení č. 89/19 – ZM souhlasí                                      pro 21, proti 0, zdržel se 0          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s panem Marianem Cónem, Bratislava na částku ve výši 

60 000,- Kč. 

4/11      Uzavření VPS (p. Kolář) 

Usnesení č. 90/19 – ZM souhlasí                                      pro 22, proti 0, zdržel se 0          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s panem Petrem Kolářem, Kutná Hora na částku ve výši 

60 000,- Kč. 

4/12      Uzavření VPS (pí Jarošová) 

Usnesení č. 91/19 – ZM souhlasí                                      pro 22, proti 0, zdržel se 0   

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s paní Marií Jarošovou, K. Hora na částku ve výši 50 000,- Kč. 

4/13      Uzavření VPS (manž. Tihelkovi) 

Usnesení č. 92/19 – ZM souhlasí                                      pro 22, proti 0, zdržel se 0          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s manželi Ing. Veronikou a Ing. Romanem Tihelkovými, Praha 5 

na částku ve výši 70 000,- Kč 

4/14      Uzavření VPS (pí Dlouhá) 

Usnesení č. 93/19 – ZM souhlasí                                      pro 22, proti 0, zdržel se 0          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s paní Markétou Dlouhou, K. Hora na částku ve výši 50 000,- Kč. 

4/15      Uzavření VPS (Římskokatol. farnost – arciděkanství K. Hora) 

Usnesení č. 94/19 – ZM souhlasí                                      pro 21, proti 0, zdržel se 1          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s Římskokatolickou farností – arciděkanství Kutná Hora se 

sídlem Jakubská 1, Kutná Hora na částku ve výši 110 000,- Kč. 

4/16      Uzavření VPS (Římskokatol. farnost – arciděkanství K. Hora) 

Usnesení č. 95/19 – ZM souhlasí                                      pro 23, proti 0, zdržel se 1          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s Římskokatolickou farností – arciděkanství Kutná Hora se 

sídlem Jakubská 1, Kutná Hora na částku ve výši 240 000,- Kč. 

4/17      Uzavření VPS (Římskokatol. farnost – arciděkanství K. H. - Sedlec) 

Usnesení č. 96/19 – ZM souhlasí                                      pro 23, proti 0, zdržel se 1          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s Římskokatolickou farností Kutná Hora Sedlec se sídlem 

Zámecká ulice 127, Kutná Hora - Sedlec na částku ve výši 250 000,- Kč. 

4/18      Uzavření VPS (Římskokatol. farnost – arciděkanství K. H. - Sedlec) 

Usnesení č. 97/19 – ZM souhlasí                                      pro 24, proti 0, zdržel se 1          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s Římskokatolickou farností Kutná Hora Sedlec se sídlem 

Zámecká ulice 127, Kutná Hora - Sedlec na částku ve výši 210 000,- Kč    



4/19      Rozpočtové opatření OPPŠK č. 8 a uzavření VPS 

Usnesení č. 98/19 – ZM schvaluje                                    pro 26, proti 0, zdržel se 0          

a) návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 8:   

přesun prostředků ve výši 2 000 000,00 Kč z položky investiční rezerva na položku 

návratná finanční výpomoc příspěvkové organizaci Základní škola TGM Kutná Hora, 

Jiráskovy sady 387, Kutná Hora na finanční zajištění realizace projektu „Učíme přírodní 

vědy inovativně“ č.CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_075/0009298  

b) veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí návratné finanční výpomoci 

4/20      Roční monitorovací zpráva UNESCO za rok 2018 

Usnesení č. 99/19 – ZM souhlasí                                      pro 23, proti 0, zdržel se 2    

se zněním roční monitorovací zprávy o statku zapsaném na Seznam světového kulturního 

a přírodního dědictví UNESCO za rok 2018. 

4/21      Uzavření VPS (pí Pozemská) 

Usnesení č. 100/19 – ZM souhlasí                                    pro 23, proti 0, zdržel se 0    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s paní Vandou Pozemskou, Lipnice nad Sázavou na částku ve 

výši 60 000,- Kč. 

4/22      Uzavření VPS (man. Pospíšilovi) 

Usnesení č. 101/19 – ZM souhlasí                                    pro 25, proti 0, zdržel se 0          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s manželi Annou a Jiřím Pospíšilovými, Kutná Hora na částku ve 

výši 50 000,- Kč. 

4/23      Uzavření VPS (JE plus EM 2016, s.r.o.)  

Usnesení č. 102/19 – ZM souhlasí                                    pro 24, proti 0, zdržel se 0          

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory na rok 2019 s firmou Je plus EM 2016, s.r.o., se sídlem Barborská 37/4, 

Kutná Hora, panem Ing. Martinem Bartákem, Kolín IV a panem Josefem Bartákem, Kolín 

5 na částku ve výši 120 000,- Kč.      

 

5. MATERIÁL ODBORU REGIONÁLNÍHO ROZVOJE A ÚP  

5/01      Informace o průběhu pořizování Územního plánu Kutná Hora 

Usnesení č. 103/19 – ZM bere na vědomí                         pro 21, proti 0, zdržel se 0                    

a) informaci o průběhu pořizování Územního plánu Kutná Hora ke dni 30. 4. 2019. 

b) stanovený termín konání veřejného projednání dne 27. 5. 2019 ve 14:00 v Rytířském 

sále Vlašského dvora. 

Marie Zotová vystoupila jako občan k tomuto bodu s kritikou, že již od r.1998 

komunikuje se zastupitelstvem ohledně změny využití části pozemku a bezvýsledně – 

objasnila svůj záměr. Odbor nenašel ani její podnět a proto podává i stížnost na úřad, 

kam se poděl její podnět (Ing. Kapička vysvětlil, že se žadatelé neinformují a budou 

informováni až na veřejném projednání, které je 27.5.2019 – tam paní Zotovou pozvala 

místostarostka). 

RNDr. Šanc – asi jsou zde určité nedostatky, protože má i on informace, že nebyla dána 

odpověď na připomínku (Ing. Kapička – vše se dělá v souladu se zákonem). 

Ing. Havlíček – nový návrh vůbec nezahrnuje změny, které byly schváleny minulým 

zastupitelstvem – jak to bude s pozemky na Rovinách – byly by přínosem pro město, kde 

se každoročně snižuje počet obyvatel (Bc. Starý – v minulosti byly snahy o zahrnutí 

těchto pozemků, ale nebylo možné vzhledem k pravidlům pro zpracování ÚP a limitům) 

 

6. MATERIÁLY ODBORU INVESTIC 

6/01    Příspěvek na spoluúčast k dotaci na rekonstrukci fotbal. hřiště Lorec  

Usnesení č. 104/19 – ZM I. schvaluje                                pro 25, proti 0, zdržel se 0 

přidělení finanční spoluúčasti k dotaci z MŠMT, kterou na základě žádosti obdržela Sparta 

Kutná Hora z.s., U Lorce 57 na rekonstrukci fotbalového hřiště v majetku města 

dlouhodobě pronajatého Sparta Kutná Hora z.s.  ve výši cca 2.160.000,- Kč včetně DPH. 

II. ukládá  

ekonomickému odboru provést administrativní kroky spojené s převodem prostředků. 



Ing. Havlíček – návrh podpoří, ač je to úplně špatně, když se dělá takováto výjimka. 

Doporučuje udělat tlustou čáru a v rámci rozpočtu roku 2020 nastavit jasná pravidla pro 

výdaje v oblasti sportu. 

Ing. Jirásek – také podpoří a oceňuje aktivitu sportovců v získávání prostředků, ale dvě 

věci se mu nelíbí – odebírání vody z Lorčáku a ztráta vody z drenážního systému (Ing. 

Janál – voda zůstává v krajině, vsakuje se). K němu se přidak i Bc. Starý. 

T.Gryč – koncepci nebude snadné nastavit, protože nejdou informace, kdo a jaké 

prostředky získá. Schválení podporuje, protože hřiště je již nyní pro hráče nebezpečné. 

Oba místostarostové mají názor, že jde o precedent, již nyní pracuje pracovní skupina na 

strategii v oblasti sportu. Nicméně v této situaci usnesení podpoří. 

J.Kraus upozornil, aby smlouva byla uzavřena až do doby skončení udržitelnosti projektu. 

MUDr. Havlovic nejprve nevěřil, že je to možné – nechal si předložit výdaje do sportu za 

posledních 5 let – 293 mil. Kč a přitom komunikace ve městě jsou rozbité. Nechal se 

přesvědčit, že podpoří, ale musí se začít pracovat na opravách komunikací. Jakou částku 

má Sparta z ubytovny měsíčně (p. Knap – asi 140.000 Kč, z toho platí 10.000 městu). 

Vysvětlil vše pan Knap – jde o nultou etapu rekonstrukce sportoviště Lorec a zároveň 

zodpověděl závěrečné dotazy, zda město o podání žádosti vědělo (ano) a jak to bude se 

zhodnocením po udržitelnosti, protože příjemcem dotace je Sparta (bude předáno 

městu). 

 

7. MATERIÁL ODBORU SOCIÁLNÍCH VĚCÍ A ZDRAVOTNICTVÍ 

7/01    Poskytnutí finanční podpory organizaci Linka bezpečí, z. s.   

Usnesení č. 105/19 – ZM nesouhlasí                                 pro 23, proti 0, zdržel se 2 

s poskytnutím finanční podpory ve výši 35.000,- Kč organizaci Linka bezpečí, z. s. na 

poskytování registrované sociální služby, telefonická krizová pomoc. 

Mgr. Doušová uvedla, že v této oblasti podporují místní nabízenou službu od z.s. Povídej 

s jeho linkou důvěry. 

 

8. MATERIÁLY ODDĚLENÍ INTERNÍHO AUDITU 

8/01    Zápisy z kontrolního výboru 

Usnesení č. 106/19 – ZM bere na vědomí                         pro 25, proti 0, zdržel se 0 

Zápis č. KV-03/2019 z 3. zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Kutná Hora 

konaného dne 16. 04. 2019. 

Okomentoval předseda výboru Ing. Havlíček a vznesl několik dotazů: 

- doporučil ponechání zveřejněných materiálů na webu po delší dobu (mst. Šnajdr – 

již je projednáno, bude zveřejněno vždy celý kalendářní rok) 

- doporučil oznamovat vždy před hlasováním případný střet zájmů – nedochází 

k tomu 

- stanovit minimální požadavky na obsah zápisů z dozorčích rad 

- sjednotit auditora pro všechny městské společnosti 

- jak bude město s konečnou platností řešit pokutu za nové zastávky v centru 

(tajemník – pokuta byla uhrazena a jde o konečný krok) 

- aktualizace nesplněných usnesení – často se jedná jen o stav, kdy zodpovědný 

pracovník neodevzdá, jak byl úkol splněn 

- doporučuje zadání kontroly na zapisování změn v obchodním rejstříku 

Ing. Pilc uvedl, že auditora vybírá město. 

8/02    Zápisy z kontrolního výboru 

Usnesení č. 107/19 – ZM schvaluje                                   pro 24, proti 1, zdržel se 0 

předloženou Obecně závaznou vyhlášku Města Kutná Hora č. 02/2019, kterou se mění 

Obecně závazná vyhláška č. 02/2018, o nočním klidu. 

K. Špalková – prošel tento návrh i komisemi (ano) 

8/03    Zápisy z kontrolního výboru 

Usnesení č. 108/19 – ZM bere na vědomí                         pro 24, proti 0, zdržel se 1 

úplné znění zřizovací listin následujících příspěvkových organizací zřízených Městem 

Kutná Hora: 

 Základní škola Žižkov 

 Základní škola Kutná Hora, Kamenná stezka 40 



 Základní škola T.G. Masaryka Kutná Hora, Jiráskovy sady 387 

 Základní škola Jana Palacha v Kutné Hoře 

 Mateřské školy Kutná Hora 

 Mateřská škola Pohádka, U Školky 340, Kutná Hora 

 Základní umělecká škola Kutná Hora 

 Školní jídelny Kutná Hora 

Vysvětlil Mgr. Šnajdr s tím, že došlo k zapracování všech dodatků tak, aby bylo 

přehledné. 

 

           

VI. Dotazy a připomínky zastupitelů města 
Ing. Tomáš Havlíček, MBA 

- Bývalá společnost Průvodcovská služba – zda již byly učiněny nějaké kroky 

k dohodě s bývalými jednateli (Mgr. Doušová informovala o schůzce s PaedDr. 

Lukáškem, bude projednáno na RM 15.5.2019 a v květnu je i jednání s Ing. 

Vopálkovou, předpokládá, že bude dořešeno do konce června 2019. 

- Neztotožňuje se s tím, jak je vytvářen dopravní generel, mělo být předloženo ve 

variantách, aby byl možný výběr. Jako nejdůležitější vidí obchvat města a je 

přesvědčen, že nyní je nejlepší doba k jednání na MD i Kraji, kde jsou zástupci za 

ANO a pokusit se získat prostředky. Navrhl následující usnesení: 

Usnesení č. 109/19 – ZM pověřuje                                    pro 19, proti 0, zdržel se 5 

Ing. Josefa Viktoru, starostu města 

jednáním s Ministerstvem dopravy a Středočeským krajem o získání prostředků na 

přípravu a realizaci obchvatu města Kutná Hora. 

p. Kraus poté objasnil, že nesouhlasil vzhledem k tomu, že to považuje za nedůstojné a 

zároveň požádal Ing. Havlíčka o poskytnutí dokumentů k navrženému obchvatu. Ing. 

Havlíček si naopak myslí, že lobbing by měl být hlavní náplní práce starosty. 

 

Kateřina Špalková 

- Vázne komunikace mezi komisemi a dalšími orgány města, mělo by být ucelené i 

směrem k úřadu či ostatním institucím – zda se počítá se zřízením pozice 

mluvčího města (Mgr. Doušová informovala o vypsaném VŘ na pozici vedoucího 

odboru KT, který by tuto úlohu mohl zastávat, proběhne organizačně procesní 

audit, který by měl ukázat, kde úřad posílit a kde je možné ubrat – bude se řešit) 

 

Ing. Zdeněk Jirásek 

- Předal písemnou připomínku s 10 otázkami, na které požaduje písemnou odpověď 

– bude zahrnuto do připomínek z dnešního jednání. 

 

Martin Hlavatý 

- Písemná připomínka se týkala kritiky upozadění práce zastupitelů, kdy jejich 

připomínky jsou na samém konci jednání 
- Problematická kvalita odpovědí na dotazy a připomínky vznesené na jednání 
- Uvedl příklad odpovědí na své dotazy z ledna a března 2019 
- 7.4.2019 požádal tajemníka o poskytnutí zprávy o Strategickém řízení úřadu, ale 

dodnes nedostal odpověď 
- Podceňování drobných problémů, které pak vyústí v problém velký a město samo 

by mělo být první, které dodržuje stanovená pravidla a jít příkladem. 
 

Bc. Martin Starý 

- Jaký je aktuální stav a příprava rekonstrukce KD Lorec 

- Je již vytyčen kruhový objezd na Skalce – jaký je stav 

- Doporučil opět přijmout usnesení, aby se začaly vyjasňovat majetkové vztahy 

k pozemkům pro chodníky na ul. Gruntecká, Čáslavská a silnici do Poličan 

(starosta uvedl, že na ul. Gruntecké se pracuje, co se týče kruhového objezdu, 

nevidí reálnou šanci, že bude v letošním roce) 



Ing. Josef Viktora 

Informoval o Valné hromadě DSO České dědictví UNESCO – již všechna členská města 

souhlasila s navýšením ročního příspěvku na 100.000,- Kč v případě K.Hory – zda by 

v rozpočtu na rok 2020 neměli zastupitelé s tímto problém – nikdo námitku nevyslovil. 

 
 

                   VII.       Různé 
Ing. Jiří Kukla 

- Znovu upozornil, aby všechny připomínky k odloženému materiálu č. 1/03 byly 

zaslány jemu a Ing. Maternové nejpozději do 31.5.2019, aby mohlo být 

předloženo na příští jednání ZM dne 18.6.2019.  

  

Ing. Josef Viktora 

- Informoval o dražbě objektu proti hlavnímu nádraží – město se nemohlo přihlásit, 

protože nebylo ZM a to musí schválit kauci.  

 

 

 

VIII.   Závěr 
 

Pan starosta Ing. Josef Viktora ukončil zasedání zastupitelstva ve 23:40 hod.  

Z jednání ZM je pořízen videozáznam a zvukový záznam včetně přehledů o 

hlasování k jednotlivým usnesením, je uložen v kanceláři tajemníka u originálu 

zápisu. Přijatá usnesení, zápis z jednání a záznam o hlasování jsou zveřejněny i 

na webových stránkách samosprávy – www.mu.kutnahora.cz . 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é    z á p i s u 

  

 

 

 

 

Tomáš Gryč, člen ZM                                                        Ing. Tomáš Pilc, člen ZM 

 

 

 

 

Ing. Josef Viktora, starosta 

 

 

 

 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr, místostarosta                       Mgr. Bc. Silvia Doušová, místostarostka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Eva Hnátková                                                      

http://www.mu.kutnahora.cz/

